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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-19/20-053/01 
URBROJ: 251-68-02-02-20-2a 
Zagreb, 21. siječanj 2020. 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

2. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2019./2020. održane 13. siječnja 2020. godine, u predavaonici 
A-301 Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a s početkom u 09:00 
sati. 
 
2. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:10 sati. 
 
Dekanica Fakulteta pozdravlja prisutne članove Vijeća i napominje da se ispričalo 6 članova 
vijeća. 
Dekanica Fakulteta utvrđuje da postoji kvorum i izjavljuje da je na sjednici Fakultetskog vijeća 
nazočno 46 članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega 
se sjednica može održati.  
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća jednoglasno je prihvaćen sljedeći 

 
Dnevni red : 
 
 

1. Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između Sveučilišta u 
Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta i Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta kemijskog 
inženjerstva i tehnologije 
 

2. Imenovanje članova Stručnog povjerenstva za postupak izbora jednog izvršitelja (m/ž) 
na radno mjesto I. vrste u suradničkom zvanju poslijedoktorand, na određeno vrijeme, s 
punim radnim vremenom u trajanju od jedne godine, za rad na projektu Hrvatske zaklade 
za znanost HRZZ-IP-2016-06-6878 „Ciljana izrada prototipa vlaknastog nosača za uzgoj 
tkivnih stanica kombiniranim elektroispredanjem“, u znanstvenom području: Tehničke 
znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija ili Kemijsko inženjerstvo ili 
znanstvenom području: Biotehničke znanosti, polje Biotehnologija. 
 

Ad 1 

 
Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta i Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta kemijskog inženjerstva i 

tehnologije 
 

Dekanica Fakulteta napominje da je izvanredna sjednica organizirana na ovu temu iz 2 razloga, 
prvi je transparentnost, pogotovo jer je riječ o imovinskopravnim odnosima vezanim uz 
nekretninu. Drugi razlog je postojanje suglasnosti za pregovore s Fakultetom kemijskog 
inženjerstva i tehnologije koju je sadašnja Uprava Fakulteta dobila od strane Fakultetskog vijeća 
na 6. izvanrednoj sjednici održanoj 15. srpnja 2019. godine. Od ljeta 2019. godine održan je niz 
sastanaka s ciljem donošenja prijedloga Sporazuma koji je temelj za rješavanje vlasničkih 
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odnosa , te je oko verzije Sporazuma koja je objavljena na Merlinu postignut kompromis u drugoj 
polovici listopada 2019. godine.  
 
Dekanica Fakulteta otvara raspravu. 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof zahvaljuje Dekanici u nastojanju što želi nedvojbeno utvrditi što naša 
sastavnica posjeduje na lokaciji u Savskoj. Nažalost, ovaj Sporazum ne nudi podatak o tome 
koja je nedvojbeno kvadratura u Savskoj. Zbog posljedica koje mogu proizaći iz ovakvog 
Sporazuma, isti je poslan na tumačenje u dva odvjetnička ureda. Ovakav Sporazum ne može 
utvrditi vlasničke odnose temeljem građevinske dozvole iz 1996. godine koja je nezakonita, 
budući da u vrijeme izdavanja građevinske dozvole još nije bio izgrađen laboratorij na 3. katu, 
kao niti potkrovlje. Nezakonitost građevinske dozvole iz 1996. godine utvrđena je u postupku 
legalizacije, rješenjem o izvedenom stanju od 09.01.2017. godine. Objekt Savska čini: podrum, 
prizemlje, prvi kat i potkrovlje. Sporazum može biti podloga jedino našem  rješenju o izvedenom 
stanju koje smo dobili 09. siječnja 2017. godine, a u kojem se jasno definira izgled kvadrature u 
zajedničkoj zgradi. Potrebno je vezati se uz navedeno rješenje budući da rješenje ide u našu 
korist, a u istome je naša sastavnica definirala da se zgrada u Savskoj sastoji od podruma, 
prizemlja, prvog kata i potkrovlja koje je legalizirano s adekvatnom kvadraturom.  
Predloženi Sporazum ne pridonosi ničemu što se tiče pravnog rješavanja našeg vlasništva. 
Procedura legalizacije se mora provesti, ali isto nije izvedivo u kratkom roku. Sveučilište u 
Zagrebu je pokrenulo postupak rješavanja katastarskih čestica u zemljišnim knjigama, a u 
najvećem problemu je FKIT, budući da koristi 3 zgrade a niti za jednu nisu blizu rješavanja 
pitanja posjeda jer je upisano vlasništvo Tehničkog muzeja. Budući da su zemljišne knjige u 
obnovi, u idućih 20 godina se ništa u njih neće moći upisati dok se to ne riješi. Tercijarno na toj 
čestici se nalazi veliki broj privatnih korisnika koji moraju završiti legalizaciju, svi korisnici čestice 
moraju legalizirati svoj objekt. Bez toga neće biti moguće završiti legalizaciju, a riječ je o 
dugotrajnom procesu. 
Prof. dr. sc. Bischof ističe da joj je apsolutno neprihvatljiva stavka koja glasi: „da sve ide na teret 
TTF-a“ , budući da je riječ o troškovima koji nisu mali. Potrebno je riješiti čitavu česticu na kojoj 
su 3 lokacije, te nema potrebe taj zadatak preuzeti na sebe kada naša sastavnica ima podršku 
Sveučilišta u Zagrebu. Da bi Sporazum bio pravno ispravan potrebno je u čl. 3, koji je 
neprecizan, dodati skice kako bi se točno utvrdilo što čine posebni, a što zajednički dijelovi 
zgrade, odnosno iz kojih je vidljivo koji dio prizemlja FKIT koristi. Sporazum nije dobar jer se 
njime ne utvrđuje nedvojbeno o kojih 69 kvadrata je riječ. Isto tako, ako idemo u smjeru 
priznavanja 1/9 troškova radova, od računa za novi priključak zgrade koji je u iznosu od 90 
tisuća kuna platio TTF, trošak u iznosu od 10 tisuća kuna bi trebao podnijeti FKIT. Navedeno se 
odnosi i na trošak plinske cijevi koji je plaćen iz sredstava TTF-a, a koji bi u istom omjeru trebao 
platiti FKIT. 
Sukladno zakonima, temeljem rješenja o izvedenom stanju upisat će se posjed i vlasništvo 
objekta Savska cesta. Potrebno je dvije čestice 823/6 i 823/7, koje čine objekt Savska 
katastarski spojiti u jednu zgradu, donijeti novi katastarski elaborat radi upisa rješenja o 
izvedenom stanju, provesti novi katastarski elaborat za izvedbe etažiranja, napraviti projekt 
etažiranja kojim se utvrđuju posebni dijelovi etaže na način da je kod svake etaže posebno 
ucrtano tko koristi što, treba potvrditi etažni elaborat od strane graditelja i napraviti ugovor o 
međusobnim odnosima na temelju projekta etažiranja.  
Prof. dr. sc. Sandra Bischof moli da se zbog navedenog ne podrži predloženi Sporazum te traži 
tajno glasovanje. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je trenutna situacija koja je nastala s FKIT-om posljedica 
nesretne izjave koju su potpisali prof. dr. sc. Sandra Bischof i tadašnji dekan FKIT-a prof. dr. sc. 
Bruno Zelić, te da je projektna dokumentacija iz 2015. godine u tom segmentu bila ispravna, u 
skladu s imovinskopravnim katastarskim stanjem, do svega ovoga ne bi niti došlo.  
Dekanica Fakulteta je začuđena ovakvim pristupom prof. dr. sc. Bischof koja je bila čelnik naše 
sastavnice, te je u periodu od 2012.-2015. godine imala dovoljno vremena rješavati ova pitanja 
s FKIT-om na najbolji mogući način. Dekanica Fakulteta ističe da se nije planirala baviti pitanjem 
lokacije Savske u pravnom smislu, barem ne u prvoj odnosno drugoj godini mandata. Strateški 
ciljevi su bili nametnuti potrebom rješavanja pravnim problema sa Srednjom školom za modu i 
dizajn, do kojih nas je dovela bivša Uprava Fakulteta sa svojim odvjetničkim timom, odnosno da 



3 

 

naša sastavnica treba isplatiti milijun i 77 tisuća kuna ili ustupiti 168 kvadrata. Druga stvar 
prioriteta u vlasničkom smislu je bio Varaždin, koji je lošim odvjetničkim vođenjem doveden u 
jednu vrlo nezavidnu situaciju naspram II. varaždinske gimnazije. 
Budući da FKIT posjeduje trostruko manje kvadrata, onda je logično da najveći dio troškova 
etažiranja snosi naša sastavnica, što je bio jedan od uvjeta da naša sastavnica pristane na ovaj 
Sporazum. U prvoj verziji sporazuma FKIT je tražio cjelokupnu nadogradnju te da će za isto 
obeštetiti našu sastavnicu samo za 50 tisuća kuna.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk napominje da se slaže s argumentima prof. dr. sc. Bischof, te da u 
Sporazum treba unijeti skicu, budući da stanje koje je navedeno u trenutnom prijedlogu 
Sporazuma nije izvedeno stanje. Ovim Sporazumom ponovno smo dovedeni u situaciju da se 
projekt u Savskoj ne može nesmetano odvijati, te ističe da je već treći put vraćen zahtjev Zavoda 
za tekstilnu kemiju i ekologiju koji se odnosi na transport, a koji omogućuje vraćanje na 
navedenu lokaciju. Izv. prof. dr. sc. Tarbuk ističe da je iz potpora osigurano 64 500 kuna za 
selidbe skupih aparata, te još jednom moli da Fakultet iznađe novce za transport koji Zavod ne 
može platiti iz projekta. Ukoliko se do najkasnije 15. ožujka 2020. godine ne omogući preseljenje 
u Savsku, naši studenti će biti zakinuti za obrazovanje, budući da Zavod više neće biti u 
mogućnosti raditi toliko kvalitetno nastavu bez strojeva koji se nalaze u Savskoj. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da će se selidba financirati iz vlastitih sredstava Fakulteta, te da 
se ista ne dovodi u pitanje.  
 
Dekanica Fakulteta ističe da je u srpnju održan sastanak na poziv ministrice znanosti i 
obrazovanja prof. dr. sc. Blaženke Divjak,  a kojem su prisustvovali držani tajnik  gospodin Tome 
Antičić, pravna služba Ministarstva znanosti i obrazovanja, prof. dr. sc. Sandra Bischof, prof. dr. 
sc. Gordana Pavlović, prof. dr. sc. Tomislav Bolanča i tajnica FKIT-a. Tajnica naše sastavnice 
nije prisustvovala sastanku jer je već tada bila na bolovanju. Ministrica Divjak je jasno uočila da 
bez potpisivanja Sporazuma s FKIT-om nema provedbe projekta. Dakle naša sastavnica je 
morala ići na sporazum s FKIT-om ili na vraćanje sredstava. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Zlatku Vrljičaku. 
Prof. dr. sc. Vrljičak postavlja upit koje će posljedice nastati ukoliko Fakultetsko vijeće ne prihvati 
prijedlog Sporazuma. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da u tom slučaju neće potpisati Sporazum, ali možda dekan 
FKIT-a prof. dr. sc. Bolanča neće više imati dobru volju i dobre odnose s nama, te prijavu može 
i dalje držati kod državnog građevinskog inspektorata, te može i dalje zahtijevati netočnost izjave 
iz 2015. godine i povlačenje izjave nekadašnjeg dekana prof. dr. sc. Zelića. Sve navedeno u 
konačnici može rezultirati neodobravanjem projekta, odnosno potraživanjem povrata novaca. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Budimiru Mijoviću. 
Prof. dr. sc. Mijović napominje da je Sporazum jako dobar jer daje pravo za upis vlasništva. 
Sporazum nam daje mogućnost da imamo dobre odnose s FKIT-om, prvo je potrebno utvrditi 
prao vlasništva a tek kasnije se baviti etažiranjem. 
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof napominje da nije istina da se natječaj za Znanstvenu opremu na projektu 
MI-TSRC ponavljao dva puta, natječaj je poništen jednom i sukladno tome je raspisan novi 
natječaj. Također nije istina da su stepenice plaćene proračunskim školarinama jer je njihov 
trošak uvršten u dodatak Ugovora o građenju, te je u međuvremenu taj trošak odobren od strane 
SAFU-a. Prof. dr. sc. Bischof ističe da ministrica Divjak na spomenutom srpanjskom sastanku 
nije tražila potpisivanje Sporazuma, nego je naglasila da je naša obaveza dostaviti Sporazum 
Ministarstvu ukoliko se on potpiše. Prof. dr. sc. Bischof se nadovezuje na pitanje prof. dr. sc. 
Vrljičaka te napominje da se ništa neće dogoditi što se tiče povrata novaca budući da su radovi 
završeni. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović. 
Prof. dr. sc. Vujasinović napominje da je za prostor u Varaždinu rečeno da nemamo pravo 
vlasništva, dok je za Savsku rečeno da se možemo dogovarati a također nemamo pravo 
vlasništva. Također, Sporazum obiluje pravopisnim pogreškama. Govori se da će nam FKIT 
priznati samo ono što nam je dano građevinskim ugovorom iz 1996. godine, zaboravljajući 
pritom sve što je napravljeno u mandatu bivših Uprava poput sanacije krovišta i stvaranje 
potkrovlja kao životnog prostora. U Sporazumu nisu precizno definirani postoci, nije precizno 
navedeno što točno znači korištenje zgrade, dakle postoji puno nedorečenih stvari. Prof. dr. sc. 
Vujasinović bi voljela znati što znači da će FKIT povući prijavu ako potpišemo Sporazum. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da će po pitanju rješavanja imovinskopravnih odnosa i daje raditi 
vrlo transparentno, te da će u pregovorima s FKIT-om zauzeti onaj stav koji danas zauzme 
Fakultetsko vijeće. Ako Fakultetsko vijeće odluči da Sporazum nije dobar, Dekanica će  
zastupati takvu tezu prema van, no za pravne posljedice koje će takav stav imati u budućnosti 
Dekanica Fakulteta neće odgovarati nego će i u budućim situacijama tražiti mandat Fakultetskog 
vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Pušić napominje da nije prikladno da upotrebljavamo pojam „nesretna izjava“, 
budući da je istu potpisao uvaženi profesor FKIT-a, prof. dr. sc. Bruno Zelić koji je jako dobro 
obnašao svoju funkciju. Prof. dr. sc. Pušić apelira na ideju Dekanice da 40 tisuća kuna ide na 
centralni dio TSRC-a, te napominje da su to sredstva koja služe za daljnji razvoj uređenja 
djelatnosti znanstveno-istraživačkog djela TSRC-a, te moli da se prestane služit retorikom „mi-
oni“ budući da ispada da Zavod u Savskoj samo troši novac, što nije istina jer isti Zavod pridonosi 
našoj sastavnici putem raznih projekata. 
 
Dekanica Fakulteta predlaže članove Stručnog povjerenstva za provođenje tajnog glasovanja u 
sastavu: Robert Katava, mag. chem, prof. dr. sc. Željko Penava i doc. dr. sc. Karlo Lelas.  
 
Članovi Fakultetskog vijeća jednoglasno prihvaćaju prijedlog Stručnog povjerenstva. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da pravo glasa ima 49 članova od ukupno 72 člana Fakultetskog 
vijeća, odnosno članovi čiji se potpis nalazi na potpisnoj listi Fakultetskog vijeća. 
 
Temeljem rezultata tajnog glasovanja 49 prisutna člana Fakultetskog vijeća : 21 „za“, 25 „protiv“ 
i 3 nevažeća listića prijedlog Sporazuma nije usvojen. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da će o iznesenom stavu Fakultetskog vijeća pismenim putem 
obavijestiti dekana FKIT-a prof. dr. sc. Bolanču. 
Dekanica Fakulteta odgovara na upit prof. dr. sc. Ujevića i napominje da teret na nekretnini ne 
može postojati jer se pitanje tereta navodi u vlasničkom listu, a do statusa vlasničkog lista za 
nekretninu u Savskoj još nismo došli. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gđi. Romini Veljači, koja odgovara na postavljene upite od strane 
Dekanice Fakulteta i prof. dr. sc. Darka Ujevića. 
 
Gđa. Veljača napominje da je stanje ove nekretnine takvo da je nekretnina upisana kao takva u 
katastarskom operatu, da bi eksplicite postojali kvadrati mora postojati ugovor kojim se regulira 
to pitanje u određenom postotku na nekretnini, odnosno etažni elaborat. Predloženi Sporazum 
je osnova onoga što se u budućnosti treba sačiniti, a to je da se nesporno utvrde kvadrati koji 
nisu sada mjereni u detalje radi izbjegavanja nepotrebnih troškova. Ova nekretnina uopće ne 
postoji u zemljišnim knjigama. Bez Sporazum nemamo osnovu za upis nekretnine u određenom 
razdoblju.  
Gđa. Veljača ističe da nije upoznata s daljnjim tijekom europskog projekta, ali činjenica je da 
nepotpisivanjem Sporazuma nastaje situacija da nekretninu koju smo obnovili i dobili u 
europskom projektu nemamo u vlasništvu naše sastavnice, što je osnovni problem budući da je 
Sporazumom predviđeno izdvajanje te čestice iz spora koji se vodi već 20-ak godina na lokaciji 
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u Savskoj. Nepotpisivanjem ovog Sporazuma ostajemo na relaciji da se ništa ne rješava u korist 
našeg Fakulteta.  
Gđa. Veljača napominje da je u čl. 3 definirano da ono što je nadograđeno temeljem građevinske 
dozvole iz 1996. godine, na dijelu zgrade gdje je prizemlje pripada TTF-u, dakle onaj dio koji je 
TTF platio svojim sredstvima 1996. godine pripada TTF-u. Podrum je unutar dijela zgrade koji 
pripada TTF-u, dakle riječ je o dijelu zgrade koji se obnavljao unutar europskog projekta.  
Što se tiče nadogradnje koja je 1996. godine napravljena na dijelu čestice broj 6, FKIT je pristao 
da ta nadogradnja pripada TTF-u kroz buduće etažiranje. U ovom sporazumu se ne elaborira 
stanje legalnosti nekretnine, ono što je snimljeno u katastarskom operatu do 15.02.1968. godine 
smatra se legalnim u smislu da se u graditeljstvu nekretnina tretira kod nešto što je legalno 
izgrađeno.  
U Sporazumu je navedeno stanje kakvo se danas nalazi u katastarskom operatu, a kakvo je 
nastalo iz vremena kada je netko od dekana u proteklom razdoblju potpisao FKIT-u ispravu 
kojim je formirana čestica /6. Tada se prvi put u katastarskoj evidenciji evidentiralo da je FKIT 
vlasnik 60-ak kvadrata. 
Može se očekivati da će FKIT vjerojatno reagirati u smislu problema koji su se pojavili u provedbi 
infrastrukturnog projekta. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da će s FKIT-om nastaviti pregovore temeljem odluke koju je 
donijelo Vijeće na današnjoj sjednici te ističe da je ministrica Divjak izjavila da će se projekt 
obustaviti u slučaju ako ne dostavimo Sporazum. 
 
Prof. dr. sc. Vrljičak napominje da ne treba zanemariti mišljenje članova Vijeća koji su danas 
glasali protivno usvajanja prijedloga Sporazuma, te moli da se u obzir uzme i pitanje osiguranja 
zgrade na lokaciji u Savskoj za nesretne slučajeve (npr. poplava, požar i sl.) 
 
Prof. dr. sc. Ivan Novak postavlja upit kako je moguće da zgrada na lokaciji u Savskoj ne postoji 
a postoji rješenje o izvedenom stanju. 
 
Gđa. Veljača napominje da se razlikuju dokumenti prostornog uređenja koji dokazuju legalnost 
objekata koji u naravi postoje na nekom zemljištu. Naša sastavnica za zgradu u Savskoj nema 
zemljišnoknjižni izvadak kojim se dokazuje vlasništvo nekretnine, postoji samo posjedovni list 
koji nije uredno upisan u katastru jer njime nije evidentirao stvarno stanje nekretnine. 
 
 

Ad 2 
 

Imenovanje članova Stručnog povjerenstva za postupak izbora jednog izvršitelja (m/ž) na 
radno mjesto I. vrste u suradničkom zvanju poslijedoktorand, na određeno vrijeme, s punim 

radnim vremenom u trajanju od jedne godine, za rad na projektu Hrvatske zaklade za znanost 
HRZZ-IP-2016-06-6878 „Ciljana izrada prototipa vlaknastog nosača za uzgoj tkivnih stanica 

kombiniranim elektroispredanjem“, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, znanstvenom 
polju: Tekstilna tehnologija ili Kemijsko inženjerstvo ili znanstvenom području: Biotehničke 

znanosti, polje Biotehnologija 
 

Imenuje se Stručno povjerenstvo u postupku izbora jednog izvršitelja (m/ž) na radno mjesto I. 
vrste u suradničkom zvanju poslijedoktorand, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu, 
u trajanju od 1 godine, za rad na projektu Hrvatske zaklade za znanost HRZZ-IP-2016-06-6878 
„Ciljana izrada prototipa vlaknastog nosača za uzgoj tkivnih stanica kombiniranim 
elektroispredanjem“, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna 
tehnologija ili Kemijsko inženjerstvo ili znanstvenom području: Biotehničke znanosti, polje 
Biotehnologija u sastavu: 

 
1. Prof. dr. sc. Budimir Mijović, Sveučilište u Zagrebu Tekstilno-tehnološki fakultet  

– predsjednik Povjerenstva 
2. Prof. dr. sc. Zenun Skenderi, Sveučilište u Zagrebu Tekstilno-tehnološki fakultet - član 

Povjerenstva 
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3. Prof. dr. sc. Emi Govorčin Bajsić, Sveučilište u Zagrebu Fakultet kemijskog inženjerstva 
i tehnologije - članica Povjerenstva 

 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća je završena u 12 sati i 25 minuta. 
 
 
 
    Zapisnik sastavila:                                                                                     Dekanica: 
______________________                                                     ________________________ 
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                                Prof. dr. sc. Gordana Pavlović, v.r. 


